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Kalisz, dnia 11.04.2024 r.

Pan

Marcin Małecki

Radny

Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w  odpowiedzi  na  złożoną  interpelację  w  sprawie  sytuacji  spółki  Miejski  Klub  Sportowy
Kalisz Sp.  z  o.o.  w  załączeniu  przekazuję  wyjaśnienia  Błażeja  Wojtyły,  prezesa  zarządu
spółki.

     Z poważaniem

                                                                                        w z. Prezydenta Miasta Kalisza
    /…/

   Grzegorz Kulawinek
       Wiceprezydent Miasta Kalisza    





WGM.0003.0006.2024.JH
D2024.04.00201 Kalisz, dnia 3.04.2024 r.

Pan

Marcin Małecki

Radny Rady

Miasta Kalisza

Szanowny Panie,

odpowiadając  na  interpelację w  sprawie  sytuacji  spółki  Miejski  Klub  Sportowy

Kalisz Sp.  z  o.o.  uprzejmie  informuję,  że  wystąpiłem  do  Zarządu  Spółki

o szczegółowe wyjaśnienia podnoszonych kwestii.  Niezwłocznie, po otrzymaniu ze

Spółki informacji, udzielę Panu odpowiedzi.

                                                                                            

          Łączę wyrazy szacunku

                                                                                                                              Prezydent Miasta Kalisza
   /…/

  Krystian Kinastowski       



Kalisz, 20.03.2024roku 

 

Marcin Małecki   

Radny Rady Miasta Kalisza 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w sprawie obecnej sytuacji 
finansowej MKS Kalisz. 
 
Dochodzą do mnie informacje, że MKS Kalisz ma ponad 2 mln długów i komornika na kontach 
klubu. Ponadto Akademia MKS Kalisz w piłce siatkowej kobiet, która awansowała właśnie do 
półfinałów Mistrzostw Polski,  prowadzona jest przez jednego trenera, który nadal nie ma z 
klubem żadnej umowy. Zawodniczki z pierwszego składu drużyn młodzieżowych, od kilku 
miesięcy nie mają płaconych pensji, podobnie jak ich sztab trenersko -fizjoterapeutyczny. 
Klub nie ma też w planach prowadzenia naborów na przyszły rok szkolny, tym samym 
zamknięta zostanie akademia żeńskiej piłki siatkowej. Dodam, że o obecnych problemach 
młodzieżowego MKS Kalisz, alarmowałem już Pan Prezydenta we wrześniu zeszłego roku. 
 
                                                                                                       
 
                                                                                                         Z wyrazami szacunku 

Marcin Małecki  

Radny Rady Miasta Kalisza 


